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Poštovani,

Molim Vladu Kantona Sarajevo da mi odgovori koje aktivnosti je Vlada Kantona Sarajevo pokrenula 

kako bi u ovoj godini osigurala zapošljavanje većeg broja (najmanje 100) asistenata na Univerzitetu 

u Sarajevu.

S tim u vezi naročito ističem činjenicu da duži niz godina (još od 2005. godine) Univerzitetu u 
Sarajevu, tj. njegovim organizacionim jedinicama osnivač nije osigurao materijalne uslove (novac) za 

prijem većeg broja asistenata, koji su izuzetno potrebni u cilju osiguranja pune provedbe bolonjskog 

principa obrazovanja, te kako bi na taj način spriječili odliv mladog obrazovanog kadra iz Bosne i 

Hercegovine.

Prordr. Selma Filipovic

jasminka.deliahmetov
Pencil

jasminka.deliahmetov
Pencil


